
Z á p i s n i c a 

 

napísaná z tretieho   zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklabinej, konaného dňa 22.03.2023 

v zasadačke obecného úradu  

 

Program 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice    

3. Čerpanie výdavkov a plnenie príjmov za rok 2022 

4. Návrh „Záverečného účtu Obce Sklabiná za rok 2022 a celoročné hospodárenie 

za rok 2022“ 

5. Správa o výsledku inventarizácie k 31.12.2022  

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

7. Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska 

8. Prevádzkový poriadok priestorov kultúrneho domu využívaných na stolný tenis 

9. Návrh PHSR na roky 2023 – 2030 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Uznesenie                                                    

      13. Záver    
 

 

 

Prítomní:  
Podľa prezenčnej listiny 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila  starostka obce Bc. Kálovcová Marta, ktorá 

privítala všetkých prítomných. Podľa prezenčnej listiny zistila, že sú neprítomní dvaja   poslanci 

obecného zastupiteľstva JUDr. Vladovič Márius, ktorý je PN a Kazi Ivan, ktorý sa ospravedlnil.   

Starostka skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je schopné platne sa uznášať a  prečítala 

program zasadnutia, ktorý bol  jednohlasne schválený. 

 

K bodu 2/ 

Starostka obce za overovateľov zápisnice navrhla   

- Ing. Hájek Vladislav 

- Koška Michal 

   a do návrhovej komisie navrhla  

     -     PhDr. Havrilová Dana   - predseda 

-  Ing. Vargová Diana  - člen 

-  Kucej Jozef    – člen  

Overovatelia zápisnice a návrhová komisia boli jednohlasne schválení. 



 

K bodu 3/ 

Starostka obce predložila čerpanie výdavkov a plnenie príjmov za rok 2022, ktoré zostavy 

poslanci obdržali elektronicky. Na obecný úrad zo strany poslancov neboli predložené žiadne 

dotazy týkajúce sa čerpania výdavkov a plnenia príjmov a uvedené čerpanie výdavkov 

a plnenie príjmov za rok 2022  poslanci obecného zastupiteľstva vzali na vedomie.  

K bodu 4/  

Hlavný kontrolór obce predniesol „Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

záverečného účtu obce Sklabiná za rok 2022“, kde v závere odporučil obecnému zastupiteľstvu 

záverečný účet a celoročné hospodárenie obce Sklabiná za rok 2022 schváliť „bez výhrad“.  

Zároveň uložil vykonať audit v zákonom stanovenej lehote. Poslanci obecného zastupiteľstva 

„Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Sklabiná za rok 

2022“ vzali na vedomie a uložili vykonať audit v zákonom stanovenej lehote.  

Účtovníčka obce pani Lešundáková Adriana predložila poslancom obecného zastupiteľstva 

návrh „Záverečného účtu obce Sklabiná za rok 2022 a celoročné hospodárenie za rok 2022“. 

Uvedený návrh Záverečného účtu bol poslancom obecného zastupiteľstva zaslaný elektronicky.  

Nakoľko pred konaním obecného zastupiteľstva ani počas prerokovania uvedeného bodu neboli 

dotazy a pripomienky,  „Záverečný účet obce Sklabiná za rok 2022 a celoročné hospodárenie 

za rok 2022“    poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili. Zároveň uložili starostke 

obce Bc. Kálovcovej Marte vykonať audit v zákonom stanovenej lehote.   

K bodu 5/ 

Lešundáková Adriana, pracovníčka obecného úradu predložila Správu o výsledku 

inventarizácie za rok 2022. Poslanci obecného zastupiteľstva Správu o výsledku inventarizácie 

vzali na vedomie.  

K bodu 6/ 

Lešundáková Adriana, pracovníčka obecného úradu predložila poslancom obecného 

zastupiteľstva Rozpočtové opatrenie č. 1/2023, ktoré obdržali elektronicky. Poslanci 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 jednohlasne schválili.  

K bodu 7/ 

Starostka obce predložila na schválenie návrh „Prevádzkového poriadku multifunkčného 

ihriska“. Poslanci pracovnú verziu obdržali elektronicky. K návrhu „Prevádzkového poriadku 

multifunkčného ihriska“ sa elektronicky vyjadrili PhDr. Havrilová Dana a Kucej Jozef. PhDr. 

Havrilová Dana navrhla, aby prenájom multifunkčného ihriska bol bezplatný pre všetkých 



obyvateľov s trvalým pobytom v obci Sklabiná. Po rozprave sa rozhodlo, že deti do 15 rokov 

majú užívanie multifunkčného ihriska bezplatne a od 15 rokov je poplatok vo výške 

 1 Euro/osoba/hod. Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska bol schválený nasledovne: 4 

poslanci boli za a 1 poslankyňa PhDr. Havrilová Dana sa zdržala.  

K bodu 8/ 

Starostka obce predložila na schválenie návrh „Prevádzkového poriadku priestorov kultúrneho 

domu využívaných na stolný tenis“. Poslanci pracovnú verziu obdržali elektronicky. K návrhu 

„Prevádzkového poriadku priestorov kultúrneho domu využívaných na stolný tenis“ sa 

elektronicky nevyjadril ani jeden poslanec. Po rozprave sa rozhodlo, že deti do 15 rokov majú 

užívanie priestorov KD na stolný tenis bezplatne a od 15 rokov je poplatok vo výške 

 10 Eur/osoba/10 vstupov. Prevádzkový poriadok priestorov kultúrneho domu využívaných na 

stolný tenis bol jednohlasne schválený.  

K bodu 9/ 

Starostka obce predložila na schválenie návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

na roky 2023 – 2030, ktorý poslanci obecného zastupiteľstva obdržali elektronicky. K návrhu 

mala dotaz len poslankyňa PhDr. Havrilová Dana, či by súhrnný prehľad projektov obce 

Sklabiná na roky 2023 – 2030 nemal byť rozpracovaný podrobnejšie. Starostka jej odpovedala, 

že nie je dobré ísť v rozpise na podrobnosti, ale radšej obsiahnuť danú oblasť v rámci opatrení, 

nakoľko pri predkladaní žiadostí o dotácie by mohol nastať problém, ak konkrétny predmet, na 

ktorý by sa žiadala dotácia by nebol zahrnutý v PHSR, ale keď spadá pod určitú oblasť, tak je 

to v poriadku.  

Po rozprave PHSR na roky 2023 – 2030 bol jednohlasne schválený.  

K bodu 10/ - Rôzne 

a) Návrh Cenníka  úhrad za služby poskytované fyzickým a právnickým osobám.  Cenník úhrad za 

služby poskytované fyzickým a právnickým osobám bol jednohlasne schválený.  

b) Ing. Slavomír Čerpák, hlavný kontrolór obce Sklabiná predložil Správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra za rok 2022. Poslanci obecného  zastupiteľstva Správu o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 vzali na vedomie.  

K bodu 11/ - Diskusia 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Jozef Kucej, ktorý poukázal na situáciu pred predajňou COOP 

Jednota, kde pravidelne niektorí občania našej obce popíjajú alkoholické nápoje  a nie je to 

príjemné pre občanov, ktorí navštevujú predajňu za účelom nákupu. Starostka obce odpovedala, 

že sa pokúsi uvedenú situáciu riešiť s vedením COOP Jednoty. Ďalej poukázal, že zastávka 



oproti cintorínu nie je dostatočne osvetlená a dal návrh, či by sa svietidlo nedalo premiestniť 

o jeden stĺp bližšie k zastávke. Poslanec Jozef Kucej poukázal na uskladnenie cintorínskeho 

odpadu do existujúcich žochov, pripadá mu to neestetické. Navrhol, aby to bolo riešené inou 

formou nádob na smeti. Na základe uvedeného prebehla rozprava, kde sa skonštatovalo, že 

akákoľvek forma odpadových nádob by bola problémová, nakoľko podľa skúseností 

z minulosti sa vie, že občania vozili aj do areálu cintorína rôzny odpad, či už komunálny, 

biologicky rozložiteľný, aj stavebný.  

Ďalej sa do diskusie zapojil poslanec Koška Michal, ktorý predniesol požiadavku obyvateľov 

nájomného bytového domu 10 BJ a to vysypať kameňom priestor medzi bytovým domom 

a plotom pána Jozefa Násaliho, nakoľko pri prechádzaní ku kuka nádobám je tam hlavne, keď 

poprší blato. Taktiež, či by bolo možné dať osvetlenie na stĺp, kde sa nachádzajú kuka nádoby. 

Poslankyňa Ing. Vargová Diana oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s 

pripravovaným programom na Deň obce, ktorý sa uskutoční 12.08.2023, ako i s pripravovanou 

brigádou v rámci Dňa zeme a to  upratovanie priestranstva okolo Krtíšskeho potoka - pri moste 

smerom na Kižheď.  

Pán Kucej Jozef, bytom Sklabiná č. 287 mal dotaz za dopravné značenie v obci, hlavne za 

tabuľu, ktorá je značená v dopravnom pasporte a fyzicky sa na danom mieste  - na hlavnej ceste 

v smere od Želoviec a od Obeckova nenachádza. Ide o značenie „Zóna 40, zákaz státia 

a dodatková tabuľa“. Starostka reagovala s tým, že ide byť vypracovaný nový pasport 

dopravného značenia v obci a uvedené tabule sa už riešiť nebudú, nakoľko je nový zákon 

a pasport bude vypracovaný v zmysle nového zákona. 

K bodu 11/ 

Návrh na uznesenie prečítala    predsedníčka    návrhovej  komisie PhDr. Havrilová Dana.  

  

K bodu 12/ 

Záver previedla p. Bc. Kálovcová Marta, starostka obce, ktorá sa poďakovala poslancom za 

účasť  a  zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

Zapísal:  Tóthová Denisa                                            Starosta obce: Bc. Marta Kálovcová 

                                                                                             

 

Overovatelia:  Ing. Hájek Vladislav   

                       Koška Michal             



 


